
 
 

MØTEREFERAT  
Arbeidsutvalgsmøte 09/22 

 
 Dato: 09.03.2022 - Møtetid: 09:00 – 11:00 Møtested: Teams 

 
 
Til: Arbeidsutvalget 
 Studentrepresentantene i Styret 
 Kontrollkomiteen 
 
Til stede: Astrid Hilling, Fredrik Framhus, Bilal Sheikh, Emilie Hvidsten Swensen 

og Einar Isak Torvik Totland (dro under sak 34/22) 
 
Observatører: Jørgen Valseth (NTNU-styret), Amalie Farestvedt (NTNU-styret kom til 

sak 34/22), Jonas Låstad (til sak 34/22) og Iver Liberg Stieng (til sak 
34/22) 

 
Referent:  Emilie Swensen og Hege Hoem Spjøtvold 
Sette KK: Hege Hoem Spjøtvold 
 
 
O-sak 19/22  Orienteringer i arbeidsutvalget 
Tatt til orientering. 
 
O-sak 20/22  Orienteringer fra styrerepresentantene 
Tatt til orientering. 
 
 
AU-sak 33/22 Avvikling av mulighet til videresending av e-post 
Fredrik Framhus orienterte i saken. 
Saken ble diskutert. 
 
AU-sak 32/22 Fakultetstillitsvalgte på tvers av studiebyer 
Astrid Hilling orienterte i saken.  
og saken ble diskutert 
 
 
Pause kl. 10.00 – 10.05 
 
 
 
AU-sak 29/30  Oppnevning av studentrepresentanter til 

klyngebrukergruppe for sentralt læringsstrøk 
Emilie Swensen orienterte i saken 
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Kandidater: Øystein Fruseth Christiansen 
 
Votering: Valgt ved akklamasjon 
 
Vedtak: «Øystein Fruseth Christiansen ble enstemmig valgt inn som  
  studentrepresentant til klyngebrukergruppe for sentralt lærlingsstrøk» 
 
 
O-sak 21/22 Godkjenning av referat fra AU-møte 08/22 
Referat fra AU-møte 08/22 ble enstemmig godkjent. 
 
 
 
AU-sak 34/22  NTNU som kjernekraftsuniversitet 
Jonas Låstad orienterte i saken 
Saken ble diskutert 
Skal det være en vedtakssak eller en resolusjon 
 
Strek satt kl. 11.07 
 
 

Eventuelt 
AU har fått tilsendt to høringer.  

-Den ene om plan for helhetlig utvikling av utdanningsfaglig kompetanse i 
NTNU. Emilie Swensen orienterte om høringen. Fredrik Framhus og Emilie Swensen 
ønsker å formulere et høringssvar som AU vil diskutere på et senere AU-møte. 

-Astrid Hilling orienterte om høring «Representantforslag om å styrke 
undervisningskvalitet for studenter under pandemien og følge opp studentenes 
studieprogresjon og undervisningstilbud» . Einar Totland, Jørgen Valseth og Astrid 
Hilling føler opp høringen.  
 

Ris og ros 
Tatt til etterretning. 
 
 
Møtet ble avsluttet kl. 11.15 
 
 
 
 
Astrid Hilling /s/       Hege Hoem Spjøtvold/s/ 
Leder        Referent 
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